
 Zápis č. 9/2023 

Ze schůze RADY MĚSTA PROSEČ, 

konané 18. května 2023 v 8:00 hodin v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Ing. Jan Macháček, Miloslav Hurych, Jan Poslušný, Mgr. Romana Pešková, Josef 

Soukal, DiS. 

 

9. schůze Rady města Proseč v roce 2023 proběhla v době od 8:00 hodin do 10:00 hodin.  

Program         

1. Organizační záležitosti 

2. Výsledek přezkoumání hospodaření města Proseč za rok 2022  

3. Žádost o dotaci „Kulturní dům Paseky č.p. 66“ 

4. Žádost o dotaci „FVE ČOV Proseč“  

5. Žádost o dotaci „Gastro vybavení do školní jídelny ZŠ Proseč“  

6. Žádost o dotaci „Elektronizace služeb veřejné správy města Proseč a zavedení Portálu 

občana“  

7. Cenová nabídka na dotační management – FVE ČOV Proseč  

8. Cenová nabídka na dodávku a instalaci tiskového řešení pro potřeby města  

9. Cenová nabídka na opravu čerpadel ČOV  

10. Cenová nabídka na zpravování projektové dokumentace – ČOV Proseč  

11. Cenová nabídka na dodávku podlahového mycího stroje  

12. Přijetí dotace „Šumsadu 2023“ 

13. Smlouva Šumsadu – Island Mint  

14. Žádost ZŠ a MŠ Proseč – nepotřebný majetek z tělocvičny  

15. Uzavření dohody – Petr Černý  

16. Mimosoudní narovnání  

17. Přijetí dotace pro ZŠ a MŠ Proseč  

18. Zveřejnění záměru prodeje stavby  

19. Oznámení o ukončení poskytování zdravotních služeb  

20. Žádost o pomoc s řešením hučného provozu Chalupy Sokolík  

21. Smlouvy – Změna územního plánu č. 3  

22. Navýšení počtu žáků MŠ Proseč 



 

1. Organizační záležitosti 

Předložený program 9. schůze Rady města Proseč konané dne 18. května 2023 byl schválen bez 

úprav všemi hlasy. Jednání zahájil a řídil Jan Macháček, starosta města. Ověřovatelem zápisu byl 

Miloslav Hurych, místostarosta města. Zápis ze zasedání provedl Jan Macháček. 

 

2. Výsledek přezkoumání hospodaření města Proseč za rok 2022 (RM/168/2023) 

Starosta předložil členům rady města zprávu o přezkoumání hospodaření města za rok 2022, kterou 

provedli zástupci Pardubického kraje ve dnech 26. 10. 2022 a 3. 5. 2023. Kontrola proběhla 

v pořádku, během kontroly nebyly zjištěny žádné závady, chyby ani jiné nedostatky. Se zprávou 

budou seznámeni také zastupitelé města na nejbližším jednání. 

 

Rada města 

bere na vědomí  

Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022 města Proseč (IČ 00270741), kterou 

provedli zástupci Pardubického kraje ve dnech 26. 10. 2022 a 3. 5. 2023, během kontroly nebyly 

zjištěny žádné chyby ani nedostatky. (zpráva je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

3. Žádost o dotaci „Kulturní dům Paseky č.p. 66“ (RM/169/2023) 

Starosta předložil členům rady města připravenou žádost o dotaci na akci „Spolkový dům Paseky“, 

resp. „Kulturní dům Paseky“, kterou je možné podat v rámci výzvy MMR. Dotace, v případě 

úspěchu, by měla být 80 % a realizace by proběhla v roce 2024. Radní souhlasí s podáním žádosti o 

dotaci. 

 

Rada města 

schvaluje 

podání žádosti o dotaci na akci „Kulturní dům Paseky č.p. 66“ z programu Podpora rozvoje regionů 

2019+ v rámci dotačního titulu 117D8210E Rekonstrukce a přestavba veřejných budov z rozpočtu 

Ministerstva pro místní rozvoj, přípravou a podáním žádosti pověřuje Zuzanu Hromádkovou a 

starostu. (výzva je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 



4. Žádost o dotaci „FVE ČOV Proseč“ (RM/170/2023) 

Starosta předložil členům rady města připravenou žádost o dotaci na akci „FVE ČOV Proseč“, 

kterou je možné podat v rámci 11. výzvy MŽP z OPŽP. Dotace, v případě úspěchu, by měla být 50 

% a realizace by mohla proběhnout v letech 2024 až 2025. Předmětem žádosti je instalace 

solárních panelů na střechu ČOV Proseč a využití vyrobené elektrické energie v rámci provozu 

ČOV. Radní souhlasí s podáním žádosti o dotaci. 

 

Rada města 

schvaluje  

podání žádosti o dotaci na akci „FVE ČOV Proseč“ v rámci 11. výzvy z Programu Životní prostředí 

2021-2027 podporovaného z Fondu soudržnosti Ministerstvo životního prostředí (Cíl politiky 2, 

Priorita 1, Specifický cíl 1.2, Opatření 1.2.1 a 1.2.2), přípravou a podáním žádosti pověřuje Zuzanu 

Hromádkovou a starostu. (výzva je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

5. Žádost o dotaci „Gastro vybavení do školní jídelny ZŠ Proseč“ (RM/171/2023) 

Starosta předložil členům rady města připravenou žádost o dotaci na akci „Gastro vybavení do 

školní jídelny ZŠ Proseč“, kterou je možné podat v rámci 8. výzvy MŽP z OPŽP. Dotace, v případě 

úspěchu, by měla být 50 % a realizace by mohla proběhnout v letech 2024 až 2025. Předmětem 

žádosti je výměna všech spotřebičů včetně vzduchotechniky ve školní kuchyni základní školy. Radní 

souhlasí s podáním žádosti o dotaci. 

 

Rada města 

schvaluje 

podání žádosti o dotaci na akci „Gastro vybavení do školní jídelny ZŠ Proseč“ v rámci 8. výzvy 

z Programu Životní prostředí 2021-2027 podporovaného z Fondu soudržnosti Ministerstvo 

životního prostředí (Cíl politiky 2, Priorita 1, Specifický cíl 1.1, Opatření 1.1.2), přípravou a 

podáním žádosti pověřuje Zuzanu Hromádkovou a starostu. (výzva je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

 

 

 



6. Žádost o dotaci „Elektronizace služeb veřejné správy města Proseč a zavedení 

Portálu občana“ (RM/172/2023) 

Starosta předložil členům rady města návrh na podání žádosti o dotaci z IROP2 programu 

v souvislosti s plánovaným zavedením portálu občana a elektronizací služeb veřejné správy města 

Proseč včetně řešení kyberbezpečnosti. Radní souhlasí a pověřují starostu a Zuzanu Hromádkovou 

prověřením možností a návrhem řešení, včetně podání žádosti o dotaci. 

 

Rada města 

schvaluje  

podání žádosti o dotaci na akci „Elektronizace služeb veřejné správy města Proseč a zavedení 

Portálu občana“ v rámci vypsané výzvy (EGOVERNMENT – SC 1.1) z Integrovaného 

regionálního operačního programu 2021-2027 z Ministerstva pro místní rozvoj ČR, přípravou a 

podáním žádosti pověřuje Zuzanu Hromádkovou a starostu. 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

7. Cenová nabídka na dotační management – FVE ČOV Proseč (RM/173/2023) 

Starosta předložil členům rady města cenovou nabídku na dotační management a související věci 

s přípravou a podáním žádosti o dotaci na akci „FVE ČOV Proseč“. Starosta doplnil, že FVE je 

oblast, kterou dotačně město samo zatím řešit nedokáže, a navíc jsou důležité i další věci jako 

technicko-stavební studie a energetický audit, který by město muselo stejně řešit subdodavatelsky. 

Radní s cenovou nabídkou souhlasí.  

 

Rada města 

schvaluje  

cenovou nabídku firmy Bohemia Grant Consulting, s.r.o. (IČ 09267522) na zajištění dotačního 

managementu, zpracování technicko-stavební studie a zpracování energetického posouzení akce 

„FVE ČOV Proseč“, uzavřením smlouvy je pověřen starosta. (cenová nabídka a návrh smlouvy jsou 

přílohou zápisu)  

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

 

 

 



8. Cenová nabídka na dodávku a instalaci tiskového řešení pro potřeby města 

(RM/174/2023) 

Starosta předložil členům rady města cenovou nabídku společnosti Konica Minolta na obměnu 

tiskového řešení v rámci městského úřadu. Důvodem je nutnost obměny tiskáren, které používají 

zaměstnanci města, stávající tiskárny jsou již po záruce, jsou velmi poruchové a nové tonery jsou 

drahé. Nové řešení Konica Minolta počítá s dodávkou nových tiskáren za měsíční fix, zárukou 48 

měsíců a úhradou skutečně vytištěných stran. Město již nebude kupovat nové tonery, ty budou 

poskytovány zdarma dodavatelem tiskáren, město si bude kupovat pouze papíry. Starosta doplnil, že 

pro objektivnost a porovnání si město nechalo zpracovat také nabídku tiskového řešení od 

společnosti Sharp, tiskové řešení Konica Minolta vychází jako ekonomicky výhodnější. Radní 

s návrhem souhlasí bez připomínek. 

 

Rada města 

bere na vědomí 

cenové nabídky firem Konica Minolta Business Solutions Czech, spol. s r.o. (IČ 00176150) a Sharp 

Business Systems Czech Republic s.r.o. (IČ 04059573) na dodávku a instalaci tiskového řešení pro 

potřeby města Proseč a schvaluje cenově výhodnější nabídku firmy Konica Minolta Business 

Solutions Czech, spol. s r.o. (IČ 00176150), podpisem smluv je pověřen starosta. (nabídka a návrh 

smluv jsou přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

9. Cenová nabídka na opravu čerpadel ČOV (RM/175/2023) 

Starosta předložil členům rady města cenovou nabídku VODA CZ SERVICE na opravu stávajících 

a dodávku nových čerpadel na ČOV Proseč. Místostarosta doplnil informace, že situace je akutní a 

životnost některých čerpadel i přes opakované opravy je na konci živostnosti a nahrazení je nutné. 

Radní s nabídkou souhlasí. 

 

Rada města 

schvaluje  

cenovou nabídky firmy VODA CZ SERVICE, s.r.o. (IČ 27545547) na opravu stávajících a 

dodávku nových čerpadel na ČOV Proseč, objednávkou je pověřen místostarosta. (cenová nabídka 

je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 



10. Cenová nabídka na zpravování projektové dokumentace – ČOV Proseč 

(RM/176/2023) 

Starosta předložil členům rady města cenovou nabídku od společnosti Ekomonitor na zpracování 

projektové dokumentace pro stavební řízení na dávkovač síranu železitého pro ČOV Proseč. Jedná 

se o záležitost z roku 2020, kdy město již uzavřelo smlouvo o dílo na dodávku a montáž tohoto 

zařízení. Vzhledem ke Covidu a jiným investičním akcím města se realizace posunula. Pro realizaci 

je nutné stavební povolení vydané vodoprávním úřadem a dokumentace je nezbytným podkladem. 

Radní s cenovou nabídkou souhlasí bez připomínek a pověřili starostu objednávkou PD.  

 

Rada města 

schvaluje  

cenovou nabídky firmy Vodní zdroje Ekomonitor spol. s r.o. (IČ 15053695) na zpracování 

jednostupňové projektové dokumentace včetně inženýrské činnosti na doplnění ČOV Proseč o 

dávkovač roztoku síranu železitého za účelem srážení sloučenin fosforu v čištěných odpadních 

vodách, objednávkou je pověřen starosta. (cenová nabídka je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

11. Cenová nabídka na dodávku podlahového mycího stroje (RM/177/2023) 

Místostarosta předložil členům rady města cenovou nabídku na dodávku nového podlahového 

mycího stroje určeného pro potřeby čištění podlahy ve sportovní hale. Zástupce dovozce nabídl 

městu slevu ve výši cca 30 % a nabízí předvedení a vyzkoušení přístroje na místě. Radní souhlasí 

s akceptací nabídky, pokud čistící stroj bude pro sportovní halu vyhovující a pověřili místostarostu 

jeho objednávkou. 

 

Rada města 

schvaluje  

cenovou nabídku firmy TPC Bohman s.r.o. (IČ 01793161) na dodávku podlahového mycího stroje 

Bohman 3 C 43 do Městské sportovní haly, objednávkou je pověřen místostarosta. (cenová nabídka 

je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

 

 

 



12. Přijetí dotace „Šumsadu 2023“ (RM/178/2023) 

Starosta informoval členy rady města, že město obdrželo informaci od hejtmana Pardubického 

kraje, že přijal osobní záštitu a navrhl schválení dotace městu na akci Šumsadu 2023. Radní 

s přijetím dotace souhlasí a oceňují vstřícný přístup zástupců kraje k aktivitám našeho města. 

 

Rada města 

schvaluje  

přijetí dotace z rozpočtu Pardubického kraje na akci „Šumsadu 2023“ ve výši 30.000,- Kč a bere na 

vědomí informaci, že nad akcí převzal osobní záštitu hejtman Pardubického kraje Martin Netolický, 

uzavřením smlouvy je pověřen starosta. (návrh žádosti je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

13. Smlouva Šumsadu – Island Mint (RM/179/2023) 

Starosta předložil členům rady města smlouvu s kapelou Island Mint, která vystoupí na akci 

„Šumsadu 2023“ dne 19. 8. 2023. Radní souhlasí bez připomínek. 

 

Rada města 

schvaluje  

uzavření smlouvy o zajištění uměleckého vystoupení skupiny Island Mint v souvislosti s účastí 

skupiny na akci Šumsadu 2023 dne 19. 8. 2023, podpisem smlouvy je pověřen starosta. (návrh 

smlouvy je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

14. Žádost ZŠ a MŠ Proseč – nepotřebný majetek z tělocvičny (RM/180/2023) 

Starosta předložil členům rady města seznam vyřazeného majetku z původní tělocvičny, který se stal 

pro město i příspěvkovou organizaci nepotřebným. Rada souhlasí s likvidací vyřazeného majetku 

formou prodeje, který si zrealizuje sama příspěvková organizace. Výtěžek z prodeje bude zapojen 

do hospodaření roku 2023. 

 

Rada města 

schvaluje  

ponechání nepotřebného vyřazeného majetku z původní tělocvičny dle přílohy, příspěvkové 

organizaci Základní škola a mateřská škola Proseč a souhlasí s možným prodejem tohoto majetku 

příspěvkovou organizací s podmínkou, že se výtěžek z možného prodeje stane příjmem příspěvkové 



organizace a bude zapojen do hospodaření v kalendářním roce. (soupis nepotřebného vyřazeného 

majetku je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

15. Uzavření dohody – Petr Černý (RM/181/2023) 

Starosta informoval členy rady města, že zde existuje závazek města z roku 2004, kdy tehdejší 

vedení obce Proseč v zájmu získání pozemků pro budoucí výstavbu směnilo pozemky s rodinou 

Černých a zavázalo se také, že po vyřešení restitučních nároků převede za 1 Kč na rodinu  

pozemek 1809/13 v k.ú. Proseč u Skutče, na kterém se nachází hráz rybníka. V rámci církevních 

restitucí bohužel město předmětný pozemek ztratilo a nyní je ve vlastnictví státu – České republiky 

ve správě SPÚ. SPÚ je ochotný provést úplatný převod pozemku, s převodem jsou spojené náklady, 

a především finanční plnění. Starosta navrhuje v zájmu dodržení předchozích závazků města 

poskytnout administrativní pomoc a také uhradit náklady, které budou s převodem pozemku ze státu 

na rodinu  spojené. Radní se po krátké diskuzi shodli, že s dořešením tohoto téměř 20 let 

starého závazku pomohou a pověřili starostu součinností a uzavřením dohody o úhradě nákladů. 

 

Rada města 

schvaluje 

uzavření dohody s  ve věci dořešení závazku města z roku 2004 týkající se pozemku 

p.č. 1809/13 v k.ú. Proseč u Skutče a schvaluje úhradu nákladů spojených s dořešením tohoto 

závazku. Podpisem dohody je pověřen starosta. (původní smlouva a informace jsou přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

16. Mimosoudní narovnání (RM/182/2023) 

Starosta a radní Pešková informovali zbývající členy rady města, že je možné s 

 uzavřít dohodu o mimosoudním narovnání, která povede k ukončení všech aktivních 

soudních sporů s žalobkyní. Rada se jednohlasně shodla na vůli řešení, které povede k ukončení 

vedených soudních sporů a pověřili radní a ředitelku Mgr. Romanu Peškovou dalším jednáním. 

 

Rada města 

pověřuje 

ředitelku a radní Peškovou jednáním s  o mimosoudním narovnaní ve věci 

prohraného soudního sporu. 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 



17. Přijetí dotace pro ZŠ a MŠ Proseč (RM/183/2023 

Radní Pešková informovala členy rady města, že škola obdržela dotaci z evropských fondů, která 

bude využita ke zlepšení výuky a vzdělávání školy. Dotace je transferem, který obdrželo město a 

následně budou prostředky převedeny na účet školy. Radní souhlasí s přijetím dotace.  

 

Rada města 

schvaluje  

přijetí neinvestiční dotace ve výši 2.445.078,- Kč pro příspěvkovou organizaci ZŠ a MŠ Proseč 

z OP Jan Ámos Komenský na základě rozhodnutí MŠMT. (avízo je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

18. Zveřejnění záměru prodeje stavby (RM/184/2023) 

Starosta informoval členy rady města, že manželé  chtějí vyřešit stavbu, která je na jejich 

pozemku. Jedna se o bývalou autobusovou čekárnu v k.ú. Martinice u Skutče. Řešením je odstranění 

stavby na náklady města nebo odprodej stavby za nabídkovou cenu 10 tisíc korun. Zastávka je 

vedena v majetku města od 70.let 20. století, účetní hodnota stavby je 2.695 Kč. V současné době je 

stavba již nevyužívaná, autobusy v této lokalitě již nejezdí. Starosta navrhuje zveřejnění záměru 

prodeje stavby a ponechání rozhodnutí na zastupitelstvu, jak bude záležitost dořešena. 

 

Rada města 

schvaluje  

zveřejnění záměru prodeje stavby (bývalá autobusová zastávka) umístěné na soukromém pozemku 

p.č. st. 368 v k.ú. Martinice u Skutče na úřední desce a předkládá ho k projednání zastupitelstvu 

města. (inventární karta, situace a fotodokumentace jsou přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

19. Oznámení o ukončení poskytování zdravotních služeb (RM/185/2023) 

Starosta informoval členy rady města, že lékařka pro děti a dorost MUDr. Michaela Vylíčilová 

oficiálně oznámila městu ukončení poskytování zdravotních služeb v Proseči ke dni 31. 8. 2023. 

Bohužel se i přes snahy města zatím nepodařilo naleznout žádnou náhradu, radní tuto situaci berou 

na vědomí. V této souvislosti požádala MUDr. Vylíčilová o ukončení nájemní smlouvy na ordinaci 

v čp. 240, ulice Zahradní formou dohody k tomuto dni. Radní s ukončením nájemní smlouvy 

souhlasí. 

 



Rada města 

bere na vědomí  

oznámení lékařky MUDr. Michaely Vylíčilové pro děti a dorost pro obvod Proseč o ukončení 

poskytování zdravotních služeb ke sni 31. 8. 2023 a schvaluje uzavření dohody o ukončení nájemní 

smlouvy o nájmu nebytových prostor na adrese Zahraní 240, podpisem dohody je pověřen starosta. 

(oznámení je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

20. Žádost o pomoc s řešením hučného provozu Chalupy Sokolík (RM/186/2023)   

Starosta informoval členy rady města o stížnosti majitele sousední nemovitosti Chalupy Sokolík. 

Starosta dodal, že proběhlo zároveň osobní jednání s  a zároveň i se zástupci majitele 

Chalupy Sokolík p. Herynkem a správcem p. Vaňousem. Majitelé seznámili zástupce města se 

záměrem prodeje Chalupy Sokolík, nyní probíhá jednání s budoucími kupujícími. Sami majitelé 

chalupy deklarovali, že nemají zájem vytvářet konflikty se sousedy a p. Herynek navrhl osobní 

jednání s , pokud bude mít zájem. Pan  byl o této možnosti informován a je již na 

něm, zda ji využije. 

 

Rada města 

bere na vědomí  

žádost  o pomoc s řešením hlučného provozu 

v souvislosti s pronajímáním sousední nemovitosti čp. 64 (Chalupa Sokolík), dalším jednáním jsou 

pověřeni starosta a místostarosta. (žádost je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

21. Smlouvy – Změna územního plánu č. 3 (RM/187/2023) 

Starosta informoval členy rady, že v souvislostí se zpracováním změny č. 3 Územního plánu Proseč 

je nutné řešit spolufinancování nákladů finančním příspěvkem žadatelů, kterým bylo vyhověno. O 

této skutečnosti všichni žadatelé věděli od samého začátku. Radní se shodli na pověření starosty 

dalším jednáním, přípravou a uzavřením smluv o spolufinancování s jednotlivými žadateli. 

 

 

 

 

 



Rada města 

pověřuje 

starostu uzavíráním smluv o poskytnutí finančního příspěvku s žadateli o změnu územního plánu, 

kteří se spolu s městem Proseč budou podílet na financování změny č. 3 Územního plánu Proseč. 

(přílohou je vyhodnocení jednotlivých žádostí)  

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

22. Navýšení počtu žáků MŠ Proseč (RM/188/2023) 

Starosta předložil žádost příspěvkové organizace o udělení výjimky z počtu žáku v mateřské škole. 

Radní souhlasí s vyhověním žádosti bez připomínek. 

 

Rada města 

schvaluje  

na základně ustanovení § 23 odst. 3 a § 177 odst. 2 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělání, v platném znění udělení výjimky z 

nejvyššího počtu dětí ve všech třídách MŠ na 28 dětí v jedné třídě. (žádost je přílohou zápisu) 

Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

 

V Proseči dne 18. 5. 2023 

 

starosta města: …………………………… 

Ověřovatel zápisu: 

místostarosta:  …………………………… 




